

Lampiran B1

**CAWANGAN KEJURUTERAAN ELEKTRIK JKR PAHANG
JALAN SERI KEMUNTING 2, SERI KEMUNTING,
25100 KUANTAN, PAHANG DARUL MAKMUR**

NOTIS SEBUT HARGA

NO. SEBUT HARGA : JKR(E)Q/PERS/ROM/052/2020
TAJUK KERJA : **PENYELENGGARAAN DAN PEMBAIKAN ELEKTRIK
SERTA KERJA-KERJA YANG BERKAITAN DI MARINA
JABATAN LAUT PULAU TIOMAN,
ROMPIN, PAHANG DARUL MAKMUR**

1. Sebut Harga adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan CIDB & mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Taraf Bumiputera (STB) serta Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang masih sah, dalam Gred : G1 atau G2 atau G3 (BUMIPUTERA) Kategori : ME Pengkhususan : E04 , E11 dan E17.
2. Dokumen Sebutharga boleh didapati dari tarikh 23 JUL 2020 hingga 28 JUL 2020 di Cawangan Kejuruteraan Elektrik Jkr Pahang, Jalan Seri Kemunting 2, Seri Kemunting, 25100 Kuantan, Pahang Darul Makmur .
3. Kontraktor **DIWAJIBKAN** menghadiri taklimat dan lawatan tapak pada jam Taklimat akan hanya diadakan sekali sahaja. Kontraktor dikehendaki berkumpul di Pejabat Cawangan Kejuruteraan Elektrik Jkr Pahang, Jalan Seri Kemunting 2, Seri Kemunting, 25100 Kuantan, Pahang Darul Makmur pada tarikh dan masa yang ditetapkan. Hanya **PENAMA** di dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), **SPKK** atau Kementerian Kewangan sahaja yang **DIBENARKAN** Menghadiri Taklimat dan Lawatan Tapak ini.
4. Dokumen Sebut Harga akan dikeluarkan kepada wakil-wakil Kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini, kontraktor dikehendaki membawa Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) Asal, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) Asal yang dikeluarkan oleh CIDB dan Sijil Taraf Bumiputera (STB) Asal berserta satu salinan perakuan/sijil tersebut.
6. Borang Sebut Harga yang telah diisi dengan lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga di Pejabat **CAWANGAN KEJURUTERAAN ELEKTRIK JKR PAHANG, JALAN SERI KEMUNTING 2, SERI KEMUNTING, 25100 KUANTAN, PAHANG DARUL MAKMUR** tidak lewat dari jam 12.00 tengahari, pada 03 AUG 2020


Tandatangan

Nama : Dr. HJ. RADZILAN BIN ABDUL RAHMAN
Jawatan : Ketua Jurutera Elektrik Negeri (M)
Tarikh : Cawangan Kejuruteraan Elektrik
JKR Negeri Pahang